

MINISTÈRE DE DÉCENTRALISATION ET DU
DÉVELOPPEMENT LOCAL

REGION DU NORD-OUEST

DEPARTEMENT DE BOYO

COMMUNE DE FUNDONG

COMMISSION INTERNE DE PASSATION
DES MARCHES



MINISTRY OF DECENTRALISATION AND LOCAL
DEVELOPMENT

NORTH-WEST REGION

BOYO DIVISION

FUNDONG COUNCIL

FUNDONG COUNCIL INTERNAL
TENDERS BOARD

Tender Notice

OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER BY EMERGENCY PROCEDURE
No. 01 /ONIT/MINDDEVEL/FUNDONG COUNCIL/FCITB/2025, OF 13 / 02 /2025
FOR THE CONSTRUCTION OF 02 CLASSROOMS AT G.S BOLEM AND AN OFFICE LOT 1,
CONSTRUCTION OF 02 CLASSROOMS AT G.S FUJUA AND AN OFFICE LOT 2, CONSTRUCTION OF
TEACHER'S QUARTER AT G.S AJUNG LOT 3 AND CONSTRUCTION OF AN OFFICE BLOCK PHASE 4
(LOT 4) IN THE FUNDONG MUNICIPALITY, BOYO DIVISION.

1) SUBJECT OF THE INVITATION TO TENDER: Within the framework of the execution of the 2025 state budget, the State of Cameroon represented by the Mayor of Fundong Council hereby launches an Open National Invitation To Tender for the **CONSTRUCTION OF 02 CLASSROOMS AT G.S BOLEM AND AN OFFICE LOT 1, CONSTRUCTION OF 02 CLASSROOMS AT G.S FUJUA AND AN OFFICE LOT 2, CONSTRUCTION OF TEACHER'S QUARTER AT G.S AJUNG LOT 3 AND CONSTRUCTION OF AN OFFICE BLOCK PHASE 4 (LOT 4) IN THE FUNDONG MUNICIPALITY, BOYO DIVISION.**

2) NATURE OF SERVICE: The different tasks to be executed for this project shall comprise the following:

FOR LOT 1 AND LOT 2

- 1) Preliminary Works
- 2) Earth Work
- 3) Foundation
- 4) Wall masonry
- 5) Roof
- 6) Metallic Works and Joinery
- 7) Electricity
- 8) Painting
- 9) External Works

FOR LOT 3

1. SITE INSTALLATION
2. PRELIMINARY WORKS
3. EARTHWORKS
4. FOUNDATION WORKS / SUB STRUCTURE CONCRETE WORKS
5. WORK ON BUILT ELEVATIONS
6. ROOF WORKS
7. METALLIC WORKS
8. WOOD WORKS
9. PLUMBING
10. ELECTRICITY
11. FINISHES: PLASTERING, TILING AND CEILING WORKS
12. PAINTING
13. DRAINAGE

Tender File, whose amount is (500,000) Five hundred thousand francs for Lot 1 and Lot 2 ,(400,000) Four hundred thousand francs for lot 3 and 500.000 (five hundred thousand francs) for lot 4 and shall be valid for thirty (30) days beyond the deadline of validity of bids.

LOT	Subject	Locality	Bid Bond	Tender fee
Lot 1	CONSTRUCTION OF A BLOCK OF TWO (02) CLASSROOMS AT G.S BOLEM INCLUDING AN OFFICE	BOLEM	500,000 FCFA	75.000
Lot 2	CONSTRUCTION OF A BLOCK OF TWO (02) CLASSROOMS AT G.S FUJUA INCLUDING AN OFFICE	FUJUA	500,000 FCFA	75,000
Lot 3	CONSTRUCTION OF TEACHER'S STAFF QUARTER IN G.S AJUNG	AJUNG	400,000 FCFA	60,000
Lot 4	CONSTRUCTION OF AN OFFICE BLOCK PHASE 4	FUNDONG CENTER	500,000 FCFA	75,000

9. **CONSULTATION OF TENDER FILE:** The Tender documents may be consulted and obtained immediately after publication of this invitation to tender from the Contracts Management Unit (SIGAMP) room 11 of the Fundong council during working hours.
10. **ACQUISITION OF TENDER FILE:** The Tender file shall be obtained from the Fundong Council Chamber as soon as this notice is published against payment of a non-refundable sum of **50,000frs for lot 1,2 40.000frs CFA for lot 3 and 50.000frs for lot 4** payable at the Fundong Council Treasury room 18. Such receipt shall identify the payer as representing the company that wants to participate in the tender.
11. **SUBMISSION OF BIDS:** Each bid written in English or French shall be signed by the bidder or by a duly authorized representative and presented in **Seven (07) copies**, that is **one (01) original and six (06) copies** labelled as such. These shall be submitted in one external envelope - sealed, containing three (3) internal envelopes, that is,
- Envelope A: Administrative Documents,
 - Envelope B: Technical file
 - Envelope C: Financial file.

The sealed external envelope shall bear no information about the company and shall reach the Fundong Council secretariat not later than the 13 / 03 / 2025 at **10:00 am local time** and note should be taken that in case of any ambiguities or differences during opening, only the original shall be considered authentic. The sealed pack shall bear the following inscriptions

- OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER BY EMERGENCY PROCEDURE

No. 01 /ONIT/MINDDEVEL/FUNDONG COUNCIL/FCITB/2025, OF 13 / 02 / 2025
FOR THE CONSTRUCTION OF 02 CLASSROOMS AT G.S BOLEM AND AN OFFICE LOT 1,
CONSTRUCTION OF 02 CLASSROOMS AT G.S FUJUA AND AN OFFICE LOT 2, CONSTRUCTION OF
TEACHER'S QUARTER AT G.S AJUNG LOT 3 AND CONSTRUCTION OF AN OFFICE BLOCK PHASE 4
(LOT 4)IN THE FUNDONG MUNICIPALITY, BOYO DIVISION.

(To be opened only during the bids opening session)

- 12) **ADMISSIBILITY OF BIDS:** At the risk of being rejected, only originals or certified true copies by the issuing service or administrative authorities (Senior Divisional Officer, Divisional Officers) must imperatively be produced in accordance with the Special Regulations of this Invitation to Tender. They must not be more than three (3) months old as at the date of submission of bids or must not be established before the signature of the tender notice. Any bid not in compliance with the prescriptions of the Tender File shall be declared inadmissible. This refers especially to the absence of a bid bond issued by a first-rate bank approved by the Minister in charge of Finance and valid for a period of thirty days shall be rejected.

with the lowest amount, in conformity with the regulations of the tender documents. (See article 33 of the Public Contracts Code).

16) DURATION OF TENDER VALIDITY: Bidders shall remain committed to their offers for a period of ninety (90) days from the last date of the submission of tenders, that is, the tenders shall be valid for 90 (ninety) days with effect from their submission deadline.

17) COMPLEMENTARY INFORMATION: Complementary information which could be technical in nature can be obtained from the Fundong Council Tel.: Phone: (237) 677755510

Email: fundongcouncil2014@gmail.com Website: www.fundongcouncil.org

18) AMENDMENT TO THE INVITATION TO TENDER: The Contracting Authority reserves the right, if need be, to subsequently amend this invitation to tender in conformity with the Public Contracts Code.

Fundong, the 13/02/2025

THE MAYOR OF FUNDONG COUNCIL
(Contracting Authority)



Denis Awoh Ndang

Copies:

- ARMP/B'DA
- CHAIRPERSON OF FCITB/BOYO;
- DD/MINMAP BOYO
- DD MINTP BOYO
- DD MINDDEVEL BOYO
- NOTICE BOARDS
- FILE/CHRONO

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTÈRE DE DÉCENTRALISATION ET DU
DÉVELOPPEMENT LOCAL

REGION DU NORD-OUEST

DEPARTEMENT DE BOYO

COMMUNE DE FUNDONG

COMMISSION INTERNE DE PASSATION
DES MARCHES



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF DECENTRALISATION AND LOCAL
DEVELOPMENT

NORTH-WEST REGION

BOYO DIVISION

FUNDONG COUNCIL

FUNDONG COUNCIL INTERNAL
TENDERS BOARD

AVIS D'APPEL D'OFFRES

AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT PAR LE PROCEDURE D'URGENCE NO. 01 /ONIT/MINDDEVEL/FC/FCITB /2025, DU 13 / 02 /2025 POUR LA CONSTRUCTION D'UN BLOC DE DEUX (02) SALLES DE CLASSE AU ECOLE PUBLIC BOLEM COMPRENANT UN BUREAU (LOT1), CONSTRUCTION D'UN BLOC DE DEUX (02) SALLES DE CLASSE AU ECOLE PUBLIC FUJUA COMPRENANT UN BUREAU (LOT2) ,CONSTRUCTION D'UN MAISON DES ENSEIGNANTS DANS G.S AJUNG (LOT 3) ET CONSTRUCTION D'UN BLOCK DES BUREAUX (PHASE 4) LOT 4 DANS L'ARRONDISSEMENT DE FUNDONG, DEPARTEMENT DU BOYO.

1.OBJET DE L'APPEL D'OFFRES : Dans le cadre de l'exécution du Budget d'Investissement Public 2025, l'Etat de Cameroun représenté par, le maire de Fundong lance un Appel d'Offres national ouvert pour LA **CONSTRUCTION D'UN BLOC DE DEUX (02) SALLES DE CLASSE AU ECOLE PUBLIC BOLEM COMPRENANT UN BUREAU (LOT1), CONSTRUCTION D'UN BLOC DE DEUX (02) SALLES DE CLASSE AU ECOLE PUBLIC FUJUA COMPRENANT UN BUREAU (LOT2) ,CONSTRUCTION D'UN MAISON DES ENSEIGNANTS DANS G.S AJUNG (LOT 3) ET CONSTRUCTION D'UN BLOCK DES BUREAUX (PHASE 4) LOT 4 DANS L'ARRONDISSEMENT DE FUNDONG, DEPARTEMENT DU BOYO.**

2.Consistance des travaux : Les travaux comprennent notamment :

POUR LOT 1 ET LOT 2

1. Travaux préliminaires
2. Travaux de tracement
3. Fondation
4. Elévation
5. Toiture
6. Maçonnerie métal
7. Electrification
8. Peinture
9. Travaux externes

POUR LOT 3

1. Travaux préliminaires
2. Travaux de tracement
3. Fondation
4. Elévation
5. Toiture
6. Maçonnerie métal
7. Electrification
8. Peinture
9. Travaux externes

POUR LOT 4

1. Installation du chantier
2. Travaux préliminaires

3	CONSTRUCTION D'UN MAISON DES ENSEIGNANTS DANS ECOLE PUBLIC AJUNG	AJUNG	400,000 FCFA	40,000 FCFA
4	CONSTRUCTION D'UN BLOCK DES BUREAUX (PHASE 4)	FUNDONG	500,000 FCFA	50.000 FCFA

9. CONSULTATION DU DOSSIER D'APPEL D'OFFRES : Le dossier de consultation peut être consulté aux heures ouvrables à la SIGAMP bureau 11 à la Mairie de Fundong, dès publication du présent avis.

10. ACQUISITION DU DOSSIER D'APPEL D'OFFRES : Le dossier d'appel d'offres peut être obtenu des publications du présent avis d'appel d'offres aux services de l'Autorité Contractant (secrétariat de la mairie de Fundong pendant les heures ouvrables contre présentation d'une quittance de versement de la somme non remboursable de **50,000 FCFA pour le lot 1,2, 40.000 FCFA pour le lot 3 et 50.000frs pour lot 4** à la recette Municipale de la Commune de FUNDONG bureau 18.

11. REMISE DES OFFRES : Chaque offre rédigée en français ou en anglais en Sept (07) exemplaires, c.-à-d. Un original et six copies marqués comme tels seront remis au Service de Passation des Marchés, situé à la Mairie de Fundong, au plus tard le **13 / 03 / 2025 à 11 heures**. Il doit être dans un paquet contenant trois enveloppes marquées

- A : pour le dossier Administratif,
 - B : pour le dossier technique
 - C : pour le dossier financier.
- Ce paquet devra porter la mention :

- **AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT PAR LE PROCEDURE D'URGENCE NO. 01 / ONIT/MINDDEVEL/FC/FCITB / 2025, DU 13 / 02 / 2025 POUR LA CONSTRUCTION D'UN BLOC DE DEUX (02) SALLES DE CLASSE AU ECOLE PUBLIC BOLEM COMPRENANT UN BUREAU (LOT1), CONSTRUCTION D'UN BLOC DE DEUX (02) SALLES DE CLASSE AU ECOLE PUBLIC FUJUA COMPRENANT UN BUREAU (LOT2), CONSTRUCTION D'UN MAISON DES ENSEIGNANTS DANS G.S AJUNG (LOT 3) ET CONSTRUCTION D'UN BLOCK DES BUREAUX (PHASE 4) LOT 4 DANS L'ARRONDISSEMENT DE FUNDONG, DEPARTEMENT DU BOYO.**

« A N'OUVRIR QU'EN SEANCE DE DEPOUILLEMENT »

12. Recevabilité des offres : Sous peine de rejet, les pièces du dossier administratif requises doivent être produites en originaux ou en copies certifiées conformes par le service émetteur ou une Autorité Administrative (Préfet, Sous-préfet,), conformément aux stipulations du Règlement Particulier de l'Appel d'Offres. Elles doivent dater de moins de trois (03) mois précédant la date originale de dépôt des offres ou avoir été établies postérieurement à la date de signature de l'Avis d'Appel d'Offres. Toute offre incomplète conformément aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offres sera déclarée irrecevable. Notamment l'absence de la caution de soumission délivrée par une banque de premier ordre agréée par le Ministère chargé des Finances. Les offres ne respectant pas le mode de séparation de l'offre financière, des offres administratives et techniques seront irrecevables.

13. Ouverture des plis : L'ouverture des plis se fera le **13 / 03 / 2025 à 10 heures**, heure locale en une phase par la Commission communal de Passation des Marchés de la mairie de Fundong, (Salle de conférence de la Mairie de Fundong) en présence de chaque soumissionnaire qui le désire, ou son représentant dûment mandaté et ayant une parfaite connaissance des offres dont il a la charge. Une seule personne par offre remise, seule ou en groupement, sera admise. Les offres qui ne vont pas respecter les prescriptions du DAO seront rejetées. L'ouverture des plis sera faite en une phase.

- les dossiers administratifs et les offres techniques seront premièrement étudiés par les membres de la Commission communal de Passation des Marchés. Les entreprises n'ayant pas obtenu au moins **100%** des points de la notation sur des dossiers administratifs et **75%** pour dossier techniques seront éliminées.

14) ÉVALUATION DES OFFRES : Les offres seront évaluées selon les conditions suivantes :

14) Les Offres sera évalué en 3 étapes

- 1ère étape : évaluation d'Offre technique
- 2ème étape ; Analyse d'offre financière
- 3ème étape ; Critère d'évaluation sont les suivant :

14-10 **Critères éliminatoires**